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Abstract (en)
The relay has a magnet system (5) having an armature (3) and a contact system (4) which includes a contact spring (1). The contact spring is fitted
with a contact pill (6). An operating force is applied to the contact spring over a coupling element (2) by the armature. The region of the contact
spring between the points of application of the coupling element and the contact pill are differently shaped, whereby the operation of the spring of
the magnet system, especially of the armature, is essentially symmetrically loaded. <IMAGE>

Abstract (de)
Relais mit einem einen Anker (3) aufweisenden Magnetsystem (5) und einem Kontaktsystem (4), das eine Kontaktfeder (1) umfaßt, die mit
mindestens einer Kontaktpille (6) bestückt ist und auf welche über ein Koppelglied (2) durch den Anker (3) eine Betätigungskraft aufbringbar ist,
wobei Bereiche (A, B) der Kontaktfeder (1) zwischen den Angriffspunkten (14) des Koppelglieds (2) und der Kontaktpille (6) jeweils unterschiedlich
gestaltet sind, wobei bei Betätigung der Feder das Magnetsystem, insbesondere der Anker, im wesentlichen symmetrisch belastet ist. <IMAGE>
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